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山东小鸭零售设备有限公司坐落在美丽的泉城——济南，厂区位于济南高新技术开发区，是山东小

鸭集团投巨资建立的零售设备研发生产基地，主要生产和销售小鸭展示柜等产品。

公司占地面积41600平方米，是目前国内规模最大的生产冷冻冷藏展示柜的厂家之一。公司采用意

大利具有国际先进水平的最新技术，从意大利、瑞士、日本等国引进先进的生产设备，自动化程度

高，加工精确。产品采用最新的一体化设计，具有国际一流水平，造型美观、豪华气派，是现代大

型超市、连锁店、商场、便利店的理想选择。

公司采用先进的技术管理和质量管理，对产品严把质量关，先后通过ISO9001质量管理体系认证、

ISO14001环境管理体系认证、OHSAS18001职业健康安全管理体系认证、欧盟CE认证等。公司

从意大利、日本、德国引进先进的检验和试验设备，拥有国际一流水平的产品质量检测线和产品实

验室，根据ISO9001质量管理体系的要求，制定了完善的质量考核细则，并建立、健全了科学严密

的质量保证体系。目前小鸭展示柜已通过沃尔玛、华润万家、苏宁易购等国际国内零售巨头的严格

审查，成功进入其卖场。公司产品在国内市场销售的同时，已销往美国、英国、法国、意大利、俄

国、澳大利亚、东南亚等国家和地区。

公司以质量求生存、以科技求发展，本着以“改善现代购物环境，提高人民生活质量”为宗旨，以

一流的产品、质量和服务为人类营造健康的购物环境做出自己的贡献。

Shandong Xiaoya Retail Equipment Co., Ltd. (Xiaoya Retail) is located in Jinan Hi-Tech Development Zone of Jinan, the beautiful 

city of Springs. As a research and manufacturing base with huge investment from Shandong Xiaoya Group, Xiaoya Retail 

manufactures and sells refrigerated showcases. 

Xiaoya Retail covers 41600m , it is one of the largest manufacturers specialize in refrigerated display cases . It adopted the 

international newest and advanced technology of Italy, and imported the advanced equipment from Italy, Switzerland and Japan. 

All of the equipments are controlled by data and computers,  and easy to be operated. The products are designed by the 

all-in-one design with first class technology and quality. The appearance is special and luxury. It is the best choice for modern 

supermarkets, chain stores, department stores and convenient stores.

Xiaoya Retail has created an advanced management system for R&D and quality control, it is also certified with ISO9001, 

ISO14001, OHSAS18001, CE, etc. Imported the advanced inspection and test facilities from Italy, Switzerland and Japan, Xiaoya 

Retail have the international first-class quality inspection line and test room. The company has made its own strict quality 

evaluation system to make sure its quality control system is scientifically executed according to ISO9001. Xiaoya showcases have 

passed the strict examination by many retail giants, such as Tesco, Wal-Mart, CN Vanguard，Suning.com etc. and entered into 

their supermarkets. The products have been sold to many countries and regions, such as US, UK, France, Italy, Russia, Australia, 

Southeast Asia. 

Xiaoya Retail, with the case of product quality to keep itself vigorous, with the updated technology to keep itself competitive, always 

create the innovative products and supply with good service for the purpose of making up life happier and healthier. 

ABOUT US
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E8 NEW YORK (Plug-in Air Curtain Cabinet)

★不同柜体长度可自由拼接（包括玻璃门系列），满足超市不同的布局要求；
★盲肩、镜子肩、全景肩和拼接肩多种配置可选。
★增加玻璃搁板可选配置，增加展示效果。
★多层搁板自由组合，角度可调，可根据展示物品进行调整。
★低前沿高度，最大化的提高展示效果。
★前部装饰板拆卸方便，方便机组的维护和清洁。
★低温/中温模式切换功能，满足不同环境工况及柜温要求。
★多种安全保护，确保冷柜使用中的安全性。

★Different cabinet length can be jointed freely (including with glass-door 
series), to meet different stores’layout demands.
★Various options are available for blind shoulder, mirror shoulder, 
panoramic shoulder and splice shoulder.
★Adding glass partition can be optional to increase display effect.
★Multi-layer shelves free combination with adjustable angle, can be 
regulated according to the display items.
★Low front edge height maximize to enhance display effect.
★Front decorative panel can be removed easily to make compressor unit 
cleaned and maintained conveniently.
★Low/medium temperature mode switching function to meet the different 
environmental conditions and cabinet temperature requirements.
★Multiple safety precautions ensure the safety of the freezer in use.

纽约 (整体风幕冷藏柜)E8
E8 NEW YORK (Plug-in Glass-door Cabinet)

纽约 (整体玻璃门冷藏柜)E8

质量创新时代·科技引领未来畅销
型号

02/03

★运行温度为3M1（-1～5℃），用于展示和销售海产品、鲜肉类；运行温度为3M2（-1

～7℃），用于展示和销售饮料、奶制品、香肠类、熟食品等日配品。

★长度有1250mm、1875mm、2500mm三种基本规格，可以任意拼接。

★Running temperature 3M1 (-1~ 5℃) for seafood, meat etc.

★Running temperature 3M2 (-1~ 7℃) for daily necessities, such as beverage, milk, 

sausages and cooked food etc.

★3 basic lengths: 1250mm, 1875mm and 2500mm, can be jointed together freely.

★不同柜体长度可自由拼接（包括风幕柜系列），满足超市不同的布局要求；
★盲肩、镜子肩和拼接肩多种配置可选。
★增加玻璃搁板可选配置，增加展示效果。
★多层搁板自由组合，角度可调，可根据展示物品进行调整。
★低前沿高度，最大化的提高展示效果。
★前部装饰板拆卸方便，方便机组的维护和清洁。
★低温/中温模式切换功能，满足不同环境工况及柜温要求。
★多种安全保护，确保冷柜使用中的安全性。
★中空防凝露玻璃门设计，节能降耗，保证展示食品安全。

★Different cabinet length can be jointed freely (including with air curtain series), 

to meet different stores’layout demands.

★Various options are available for blind shoulder, mirror shoulder, panoramic 

shoulder and splice shoulder.

★Adding glass partition can be optional to increase display effect.

★Multi-layer shelves free combination with adjustable angle, can be regulated 

according to the display items.

★Low front edge height maximize to enhance display effect.

★Front decorative panel can be removed easily to make compressor unit cleaned 

and maintained conveniently.

★Low/medium temperature mode switching function to meet the different 

environmental conditions and cabinet temperature requirements.

★Multiple safety precautions ensure the safety of the freezer in use.

★Insulating anti-condensation glass door design, energy-saving and 

cost-reducing, ensures the safety of display food.

★运行温度为3M2（-1～7℃），用于展示和销售饮料、奶制品、香肠类、熟食品等日
配品。
★运行温度为3H1（1～10℃），用于展示和销售各种水果、蔬菜等食品。
★长度有937mm、1250mm、1875mm、2500mm四种基本规格，可以任意拼接。

★Running temperature 3M2 (-1~7℃) for daily necessities, such as beverage, 
milk, sausages and cooked food etc.
★Running temperature 3H1 (1~10℃) for fruit and vegetables etc.
★4 basic lengths:  937mm, 1250mm, 1875mm and 2500mm，can be jointed 
together freely.

产品序列号
产品系列号：0为普通系列，E为节能系列
保温型式：Y为夜帘
前沿高度：5为500mm
柜体高度：19为1930mm
柜体长度：09为937mm,12为1250mm
                  18为1875mm,25为2500mm
产品类型：Z为整体柜
产品名称：E8NY为E8纽约
运行温度：Z为中温
产品样式：B为立式柜

B Z-E8NY-Z 09 19 5 Y-0 1

B Z-E8NY-Z 09 19 5 Y-0 1

Sequence number of product
Serial number: 0 is normal serial; 
                        E is energy-saving serial
Type of appearance：Y is night curtain
Height of front edge: 5 is 500mm
Height of cabinet body: 19 is 1930mm
Length of cabinet body: 09 is 937mm;12 is 1250mm; 
                                      18 is 1875mm;25 is 2500mm
Type of product: Z is plug-in; 
Name of product: E8NY for E8 NEW YORK
Running temperature: Z is mid-temp
Style of product: B is multi-deck showcase

产品序列号
产品系列号：0为普通系列，E为节能系列
保温型式：S为手拉门
前沿高度：5为500mm
柜体高度：19为1930mm
柜体长度：12为1250mm,18为1875mm
                  25为2500mm
产品类型：Z为整体柜
产品名称：E8NY为E8纽约
运行温度：Z为中温
产品样式：B为立式柜

B Z-E8NY-Z 12 19 5 S-0 1

B Z-E8NY-Z 12 19 5 S-0 1

Sequence number of product
Serial number: 0 is normal serial; E is energy-saving 
serial
Type of appearance：S is Hand pull door
Height of front edge: 5 is 500mm
Height of cabinet body: 19 is 1930mm
Length of cabinet body: 12 is 1250mm; 18 is 1875mm; 
25 is 2500mm
Type of product: Z is plug-in; 
Name of product: E8NY for E8 NEW YORK
Running temperature: Z is mid-temp
Style of product: B is multi-deck showcase

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC
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★采用阶梯式搁板，形成瀑布式风幕，柜内温度均衡；

★采用优质夜帘保温，美观、性能好。

★零部件进行防腐防锈处理，美观大方便利店使用；

★采用独特的梯形层流风幕设计和背板出风技术，梯度出风均匀，有效降低陈列柜能耗；

★设计有可扣接式蒸发风机座板结构，控制盒可抽拉，方便安装和维修；

★多层搁板任意组合，角度可调，可根据卖场要求调节不同的展示效果。

★The ladder type shelf is used to form a waterfall air curtain, and the 

temperature inside the cabinet is balanced.
★High quality night curtain insulation, good appearance and good performance.

★Parts are treated with antisepsis and antirust.

★Adopting the unique trapezoidal laminar air curtain design and the back panel 

air outlet technology, the gradient air outlet is uniform and the energy 
consumption of the display cabinet is effectively reduced.
★The design of a fastener type evaporator fan base plate structure, the control 

box can be pulled, convenient installation and maintenance;
★The multilayer shelf can be combined at any angle, and the angle can be 

adjusted, so that different display effects can be adjusted according to the 
requirements of the store.

★根据不同的使用需求可以设定不同的温度范围：M1（-1～5℃）用于展示和销售海产品、
鲜肉类、奶制品等；M2（-1～7℃）用于展示和销售饮料、香肠类、熟食品等日配品；H1 
（1～10℃）用于展示和销售各种水果、蔬菜等食品。
★该柜型为分体柜，长度有：937mm，1250mm，1875mm，2500mm四种规格，可以
任意拼接。

★Different temperature ranges can be set according to different needs.M1 (-1 ~ 5 C) 
is used to display and sell seafood, fresh meat, dairy products, etc.M2 (-1 to 7 C) is 
used to display and sell daily products such as beverages, sausages and cooked 
foods.H1 (1~10 C) is used to display and sell fruits, vegetables and other foods.
★The cabinet type is divided cabinet, with length of 937mm,1250mm,1875mm、
2500mm and four specifications, and it can be stitching arbitrarily.

EA NEW YORK

纽约EA
E8 PHOENIX

菲尼克斯E8

质量创新时代·科技引领未来 04/05

★运行温度为≤-18℃，用于展示和销售各种速冻食品、海产品等。

★长度有1250mm、1875mm两种基本规格，可以任意拼接。

★Running temperature ≤-18℃ for quick-frozen food and seafood etc.

★2 basic lengths: 1250mm and 1875mm, can be jointed together freely.

★不同柜体长度自由拼接，满足超市不同的布局要求，满足超市不同的布局要求。

★多层搁板/网层板自由组合，角度可调，可根据展示物品进行调整。

★低前沿高度，最大化的提高展示效果。

★前部装饰板拆卸方便，方便机组的维护和清洁。

★多种安全保护，确保冷柜使用中的安全性。

★双中空防凝露玻璃门设计，节能降耗，保证展示食品安全。

★Different cabinet length can be jointed freely, to meet different stores’ 

layout demands.

★Multi-layer shelves/grids free combination with adjustable angle, can be 

regulated according to the display items.

★Low front edge height maximize to enhance display effect.

★Front decorative panel can be removed easily to make compressor unit 

cleaned and maintained conveniently.

★Multiple safety protection ensures the safety performance of the freezer 

in use.

★Double insulating anti-condensation glass door design, energy-saving 

and cost-reducing,ensures the safety of display food .

畅销
型号

产品序列号
产品系列号：0为普通系列，E为节能系列
保温型式：Y为夜帘
前沿高度：3为350mm
柜体高度：19为1955mm
柜体长度：09为937mm,12为1250mm
                  18为1875mm,25为2500mm
产品类型：F为分体
产品名称：EANY为纽约
运行温度：Z为中温
产品样式：B为立式柜

B Z-EANY-F  25  19  3 Y-0 1

B Z-EANY-F  25  19  3 Y-0 1

Product ID
Product serial number: 0 is common series,
                                     E is energy saving series
Insulation type: Y is night curtain
Front height: 3 is 350mm
Cabinet height: 19 is 1955mm
Cabinet length: 09 is 937mm, 12 is 1250mm,
                         18 is 1875mm, 25 is 2500mm
Product type: F is remote
Product Name: EANY is EA NEW YORK
Operating temperature: Z is medium temperature
Product style: B is vertical cabinet

产品序列号
产品系列号：0为普通系列，E为节能系列
保温型式：S为手拉门
前沿高度：5为500mm
柜体高度：19为1930mm
柜体长度：12为1250mm,18为1875mm
产品类型：Z为整体柜
产品名称：E8FN为E8菲尼克斯
温度类型：D为低温
产品样式：B为立式柜

B D-E8FN-Z 12 19 5 S 0 1

B D-E8FN-Z 12 19 5 S 0 1

Sequence number of product
Serial number: 0 is normal serial; E is energy-saving serial
Type of appearance：S is Hand pull door
Height of front edge: 5 is 500mm
Height of cabinet body: 19 is 1930mm
Length of cabinet body: 12 is 1250mm; 18 is 1875mm
Type of product: Z is plug-in; 
Name of product: E8NF for E8 PHOENIX
Running temperature: D is low-temp
Style of product: B is multi-deck showcase

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC
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TORONTO

★运行温度3H（3-10℃），用于展示奶制品、饮料、蔬果等冷藏食品。

★多伦多为分体冷藏柜。

  
★Running temperature 3℃~10°forcooling food, such as milk, beverage, fruit 

and vegetables etc.

★TORONTO mostly for remote chilled cabinet.

★多维送风、瀑布式风幕，柜内温度均匀。

★层板梯度设计，展示效果好。

★钢化玻璃层板，外观精致、大方。

★使用具有除湿效果的蒸发器，防止结霜影响柜内温度。

★采用电子式控制器，数据精准，操作方便。

★Multi-dimensional air supply, waterfal l  air curtain, keep uniform 

temperature in the cabinet.

★Multi-layer shelf gradient design, better display effect.

★Tempered glass layer plate, elegant and generous in appearance.

★Using evaporator with dehumidifying effect prevents frosting from 

affecting the temperature in the cabinet.

★Electronic control ler in precise data and easy operation

多伦多

质量创新时代·科技引领未来 06/07

NEW JERSEY

新泽西

★产品冷藏展示柜，高配置产品运行温度为-1～7℃，适用于各种瓶装饮料及冷

藏食品的展示和销售。

★Running temperature -1~7℃ for cooling food, such as milk, beverage.

★有三种长度规格可供选择（660mm，1310mm，1935mm）。

★冷柜内部配有灯管，有效保证柜内照明。

★钢化中空玻璃门，保温效果良好，节能降耗。

★High configuration product, 3 length for option（660mm, 1310mm, 

1935mm）.

★light tubes equipped in cabinet to guarantee illumination inside.

★Tempered insulating glass door ensures better cooling effect and 

energy-savingandcost-reducing.

畅销
型号

产品序列号
产品型式
产品规格：13为产品长度，14为产品高度
产品温度类型：Z为中温柜
产品类型：F为分体柜
产品名称：DD为多伦多
产品系列
产品代码

L9S 0 DD F Z 1314 0 01

L9S 0 DD F Z 1314 0 01

Sequence number of product
Type of product
Specification of product: 13 for product length, 
                                       14 for product height
Temperature type: Z for medium temperature cabinet
Type: F is remote 
Name of product: DD is TORONTO
Series of product
Code of product

01为高配置
保温型式：S为手拉门
柜体高度：20为2000mm
柜体长度：06为660mm，12为1310mm
                  18为1935mm
产品类型：Z为整体柜，F为分体柜
产品名称：XZ为新泽西
运行温度：Z为中温
产品样式：B为立式柜

B Z-XZ-Z 12 20 S 01

01 for high allocation
Insulation type: S for hand door
Cabinet height: 20 is 2000mm
Cabinet length: 06 is 660mm,12 is 1310mm
                         18 is 1935mm
Product type: Z is plug-in, F is remote 
Product Name: XZ is NEW JERSEY
Operating temperature: Z is medium temperature
Product style: B is vertical cabinet

B Z-XZ-Z 12 20 S 01

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC
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两门柜 三门柜 / 2 doors or 3 doors一门柜  / 1 door



NEW GALGARY

★运行温度为-1～5℃时，用于冷藏展示和销售各种肉制品、海鲜品、熟食和乳制品等

日配品。运行温度为-18～-22℃时，用于冷冻展示和销售各种速冻食品、冰淇淋、海

产品等。

★长度有1580mm、2080mm和2580mm三种基本规格。

★Running temperature -1~5℃ for daily necessities, such as meat, seafood, 

cooked food and milk product etc. Running temperature -18~-22℃ for 

quick-frozen food, ice-cream, seafood etc.

★3 basic lengths specification: 1580mm, 2080mm and 2580mm.

★有冷冻冷藏两种柜型可选，实现不同使用需求。

★采用先进的非对称层流风幕，有效减少柜内外热量和湿气交换。

★聚氨酯腔体整体发泡工艺，降低耗冷量，减少能耗。

★超薄大面积高效蒸发器，降温快，有效容积大。

★自蒸发式接水盘，使用方便、省心。

★产品可实现双温双控，方便用户使用。

★可选配推拉门结构，保证卫生，降低能耗。

★2 kinds of cabinet type cooling-storage and freezing-storage for option, to 
achieve different use demands.
★Adopting the advanced asymmetric laminar flow air curtain effectively reduces 
the exchange of heat and humidity of the interior and exterior of the cabinet.
★Polyurethane frame work integral foaming process reduces cooling 
consumption and energy-saving.
★Ultra-thin and large area high-efficient evaporator rapidly reduce temperature.
Large Effective volume.
★Self-evaporating water tray makes use conveniently and simply.
★Dual temperature & dual control are convenient for user.
★Sliding door structure can be optional ensures hygienic food and reducing 
energy-consumption.

新卡加立

质量创新时代·科技引领未来 08/09

E8 LANSING

兰辛

★运行温度为-15～-18℃时，用于展示和销售各种肉制品、海产品、冰淇淋、速冻

水饺等冷藏食品等。柜子为整体柜，柜长有1480mm，1880mm，2505mm, 1905mm

（封头柜）四种长度，可根据卖场布局灵活组合。

★It can be used to display and sell various kinds of meat products, seafood, 

ice cream, quick-frozen dumplings and other refrigerated foods when the 

operating temperature is - 15 ~18 ~C. The cabinet is an integral cabinet. 

The length of the cabinet is 1480mm, 1880mm, 2505mm and 1905mm. It can 

be flexibly combined according to the layout of the store.

★与传统敞开式冷藏柜相比，节能60%以上。

★超大展示面积，更具视觉冲击力。

★直冷无霜云冷技术新突破，商品温度24小时保持均衡。

★恒温云冷设计配合进口高动力设置，制冷快，噪音低。

★宽电压带，宽气候带，宽温度带。 

★即插即用设计，方便快捷。

★可配合非冷货架扩充展示面积，可选半自动解冻功能。

★无需维护。

★Compared with the traditional open freezer, energy saving is more than 60%.

★Large display area, more visual impact.

★Direct cold, frost free cloud cold technology breakthrough, merchandise 

temperature 24 hours to maintain a balance.

★Constant temperature and cloud cooling design with imported high power 

setting, fast cooling and low noise.

★Wide voltage band, wide climate zone, wide temperature band.

★Plug and play design is convenient and quick.

★It can match the non cold shelf expansion area and optional semi-automatic 

thaw function.

★No maintenance required.

畅销
型号

畅销
型号

产品序列号
柜体长度：15为1580mm,20为2080mm
                  25为2580mm
产品类型：Z为整体柜
产品名称：KJ为新卡加立
运行温度：D为低温
产品样式：D为岛柜

D D-KJ-Z 15-01

Product ID
Cabinet length: 15 is 1580mm, 20 is 2080mm
                         25 is 2580mm
Product type: Z is plug-in
Product Name: KJ for NEW CALGARY
Operating temperature: D is low temperature
Product style: D is island cabinet

D D-KJ-Z 15-01

产品系列号：01为直柜，02为封头柜
保温型式：Q为前后推拉门
柜体长度：15为1480mm,18为1880mm
                   25为2505mm
产品类型：Z为整体柜
产品名称：E8LX为E8兰辛
运行温度：D为低温
产品样式：D为岛柜

D D-E8LX-Z 18 Q-01 

Product serial number: 01 for straight cabinet, 
02 for head cabinet
Insulation type: Q for up and down sliding doors
Cabinet length: 15 1480mm, 18 1880mm
                         25 is 2505mm
Product type: Z is plug-in
Product Name: E8LX is E8 LANSING
Operating temperature: D is low temperature
Product style: D is island cabinet

D D-E8LX-Z 18 Q-01 

E8

产品用途 PURPOSE 产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC
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★本产品主要用于冷藏展示和销售肉制品、海制品、熟食等，运行温度是3M1(-1~5℃)。
本产品为整体风冷柜，三种外观样式，多种长度可选，适应不同卖场和需求。

★Running temperature M1（-1℃~ 5℃） for meat, seafood, cooked food etc.
This product is self-contained air curtain cabinet; there are four appearance 
styles and several lengths for option to suit different stores’demand.

★风冷展示柜利用通过蒸发器的强制冷风循环来实现制冷，降

温速度快。

★形成稳定风幕后，柜内温度均匀，无制冷死角。

★冷风中的水蒸气冷凝在柜体内部的蒸发器上，采用定时化霜

设计，变成冷凝水排出，保证了柜内展示商品的不结霜。

★采用展示柜专用电子控制器，温度控制准确，保证商品展示

温度。

★Air-cooled display cabinet use evaporator's forced 

cold-air circulation to achieve refrigeration, cooling 

fast.

★After forming a stable air curtain, the temperature 

inside of cabinet is uniform and even, no refrigerating 

dead ends.

★The vapors in cold air condensing on the evaporator 

of the cabinet turn into water to drain out, adopting the 

timed defrosting design ensures the commodities 

inside beyond fronted.

★Using special electronic temperature-controller 

keeps temperature in precision and ensures the 

display temperature.

哥伦比亚

质量创新时代·科技引领未来 10/11畅销
型号

哥伦比亚平口
长度有1200mm,1500mm,2000mm,2500mm四种规格

COLUMBIA Flat mouth
The length is 1200mm, 1500mm, 2000mm, 2500mm four specifications.

COLUMBIA Front push and pull door
The length is 1200mm, 1500mm, 2000mm, 2500mm four specifications.

COLUMBIA Circular arc fixing
The length is 1200mm, 1500mm, 2000mm, 2500mm four specifications.

哥伦比亚前推拉门
长度有1200mm,1500mm,2000mm,2500mm四种规格

哥伦比亚圆弧固定式
长度有1200mm,1500mm,2000mm,2500mm四种规格

产品系列号
保温型式：T为推拉门系列
柜体长度：12为1200mm,15为1500mm
                   20为2000mm, 25为2500mm
产品类型：Z为整体柜
产品名称：GL为哥伦比亚
制冷形式：F为风冷柜
运行温度：Z为中温
产品样式：F为服务柜

FZ-FGL-Z20T-02

Product serial number
Insulation type: T is a sliding door series
Cabinet length: 12 1200mm, 15 1500mm
                         20 for 2000mm, 25 for 2500mm
Product type: Z is plug-in
Product Name: GL is COLUMBIA
The form of refrigeration: F is air cooling
Operating temperature: Z is medium temperature
Product style: F is service cabinet

FZ-FGL-Z20T-02

产品用途 PURPOSE

产品型号 PRODUCT MODEL

产品特点 CHARACTERISTIC
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